

2026 至 27 年度高级文凭课程报名表格 (非本地申请人适用) Enrolment Form for Admission to Higher Diploma Programmes (For Non-local Applicants) (2026-27)

第一部份 Part I 个人资料 Personal Particulars

所填报姓名须与护照相同
Name must be the same as shown on Passport

中文姓名(如适用) Name in Chinese (if applicable)		称谓: Title:	
英文姓名 Name in English (Surname first)		性别: Sex:	
身份证/护照号码 ID Card No. / Passport No.	出生日期 Date of Birth	年龄 Age	
护照持有人 For Passport Holders			
国籍 Nationality	签发国家(如有) Issuing Country(if any)	出生地点 Place of Birth	
移动电话 Mobile Phone	住宅电话 () () Home Telephone Country Code Area Code		
办事处电话 () () Office Telephone Country Code Area Code	传真 () () Fax Country Code Area Code		
电子邮箱 E-mail Address			
通讯地址 Correspondence Address		省份/城市 Province / City	邮编 Postal Code
如遇紧急事故, 可联络以下人士 Emergency Contact Person:			
姓名 Name	关系 Relationship	电话 Phone	

本院提倡平等学习机会, 如您在学习或考试等方面需要特殊安排, 请在此报名表提出。如有需要, 本院将联络您, 以了解更多资料。The School offers equal opportunities to all applicants with or without disabilities. Applicants requiring special assistance are encouraged to indicate on this form. The School may contact you to obtain further details. 您是否需要特殊学习安排? Are you an applicant with special learning needs? 否 No 是, 请注明 Yes, Please specify: _____

第二部份 Part II 报读课程 Programme(s) Applied For

请根据您的兴趣选择课程, 并按先后次序填上「1」, 「2」及「3」。最多可选择三个课程。
Please put "1", "2" and "3" next to programmes that you want to apply for. A maximum of three programme choices are allowed.

选择Option	高级文凭课程 Higher Diploma Programmes	课程编号 Programme Code
管理与通讯 Management & Communication		
	教育服务与行政 Educational Services and Administration	263-331000-01
	公关及广告 Public Relations and Advertising	263-396800-01
	康乐及休闲事务管理 Recreation and Leisure Management	263-686400-01
健康与社会服务 Health & Social Services		
	社区健康与服务 Community Health and Services	263-332000-01
	幼儿教育 Early Childhood Education	263-751700-01
	健康护理 Health Care	263-269200-01

选择Option	高级文凭课程 Higher Diploma Programmes	课程编号 Programme Code
多媒体与资讯科技 Multimedia & Information Technology		
	电脑游戏开发 Computer Game Development	263-237200-01
	多媒体及创意广告 Multimedia and Creative Advertising	263-226200-01
专业传意 Professional Communication		
	專業傳意 Professional Communication	
	中文专业 Chinese Stream	263-330000-C1
	英文专业 English Stream	263-330000-E1
	日文专业 Japanese Stream	263-330000-J1

第三部份 Part III 学历 Academic Qualifications 请按考取资格的日期顺序列出 Please list in chronological order

由 From 月/年 mm/yyyy	至 To 月/年 mm/yyyy	院校名称 Institution	学历程度 Qualification

第四部份 Part IV 公开考试成绩 Public Examination Results

英语考试成绩 Results of English Language Test

托福试 TOEFL/雅思试 IELTS (请删除不适用者 Please delete as appropriate)		
考试日期 Date of Test:		
应试城市 City of Test:		
	成绩 Result	成绩公布日期 Date of Announcement of Results
听力 Listening:		
阅读 Reading		
口语 Speaking:		
写作 Writing:		
考试总分数 Total Score/Overall Band Score:		
其他 Others (请注明 please specify):		

将考取之公开考试成绩/学历 Public Examination(s) to be Attended/Academic Qualification(s) to be Obtained

香港中学文凭 HKDSE International Baccalaureate (IB) GCSE / IGCSE

其他 Others (请注明 please specify): _____

科目 Subject	年份 Year	成绩公布日期 Date of Announcement of Results

公开考试成绩/学历 Public Examination(s)/Academic Qualification(s)

内地申请人适用 For Mainland Applicants Only

是否2026年全国统一高考考生? 是 否

全国统一高考成绩 China NCEE Results			
准考证号 Admission Slip No. of NCEE:			
应试城市 City of Test:			
成绩公布日期 Date of Announcement of Results:			
科目 Subject	考取分数 Marks	满分 Full Marks	年份 Year
语文 Chinese Language			
英语 English Language			
数学 Mathematics			
理科综合 Integrated Science			
文科综合 Integrated Arts			
加分 Extra Mark			
其他 Others (请注明 please specify)			
总分 Total Mark			
其他 Others (请注明 please specify):			

第七部份 Part VII 个人资料收集声明 Personal Data Collection Statement

1. 此报名表内所提供的个人资料将供本院职员处理报名及学生事务之用。如入学申请不被接纳，本院将销毁一切有关的个人资料。
 2. 此报名表内所提供的个人资料将供本院职员向申请人推广本院最新资讯，包括任何举办之活动、开办之课程、各项优惠及服务、募捐活动及其他与校友事务有关之活动。除受委托的顾问研究及调查公司外，这些个人资料不会转交予大学以外的其他机构作上述用途。
 3. 根据个人资料(私隐)条例，申请人有权查阅及更改其个人资料。申请人如需更改其个人资料，请于本院网页下载及填妥「学员个人资料更改通知书」后交回本院。
1. The personal data provided in this form will be used by the School for purposes related to the processing of enrolment and student administration. Personal data of unsuccessful candidates will be destroyed.
 2. The personal data provided in this form will be used by the School for delivering information including any events and functions to be held, courses to be organised, discount, benefit and service offers, solicitation of donations and other alumni affairs related activities. This personal data will not be transferred to other external parties for purposes as stated above, except commissioned research consultants and agencies for marketing activities as stated above.
 3. Under the provision of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have rights to request access to, and to request the correction of, their personal data. Applicants wishing to amend their data should submit written requests to the School by using Personal Data Amendment Forms which can be downloaded from School website.
- 如不欲接收此声明第二项所述的本院资讯，请于空格内填上「✓」号，或随时透过本院网址选择停止接收本院资讯。
If you do not wish to receive information as stated in point 2 of this statement, please indicate your objection by ticking the box. You may at any time unsubscribe from our mailing list through our website.

第八部份 Part VIII 申请人声明 Applicant's Declaration

1. 本人谨此声明在此报名表及附件中填报及提交的所有证明文件均由本人提供，且已在提交前核实所有资料及文件均属正确无误。并授权香港中文大学向有关机构索取有关本人之考试及就读资料(如需要)。
 2. 本人明白，如在入学申请过程中填报任何虚假或误导性资料，或作出任何不诚实行为(例如：抄袭、雇用他人代考等)，学院有权取消本人的入学申请、已获取的入学资格，或于入学后终止学籍。所有已缴费用，概不退还。
 3. 本人明白，伪造文件或使用虚假文书属严重刑事罪行，将会导致法律上的严重后果，包括须承担刑事责任。
 4. 本人如获录取入学，定当遵守大学的规则。
 5. 本人已细阅、明白并同意「个人资料收集声明」及申请须知的内容。
1. I declare that the information provided in this form and all supporting documents have been submitted by me personally and that I have carefully checked the accuracy and authenticity of all information and documents before submission. I authorise The Chinese University of Hong Kong to obtain information about my public examination results and records of studies from concerned institutions (if necessary).
 2. I understand that providing any false or misleading information or documents, or engaging in any dishonest conduct during the application process (e.g., plagiarism, employing surrogate examination-taker, etc.), may result in immediate disqualification, revocation of any admission offer, termination of studies if already enrolled, and any fees paid will be forfeited.
 3. I understand that submitting falsified documents or using falsified documents in my application may lead to serious consequences, including possible criminal prosecution.
 4. I consent that if admitted, I will comply with all the Rules and Regulations stipulated by the University.
 5. I have noted, understood and agreed to the contents of the Personal Data Collection Statement and Notes for Application.

申请人签署 Applicant's Signature

日期 Date

第九部份 Part IX 问卷调查 Survey

您从何处获悉本院的高级文凭课程？(可作多项选择)

How did you learn about the CUSCS Higher Diploma Programmes? (You may choose more than one option.)

- 本院课程手册 CUSCS Prospectus
- 展览/讲座 Exhibition/Seminar
- 本院网页 CUSCS Website
- 电邮 Email
- 亲友推介 Referral by relatives
- 学校/老师推介 Referral by school/teachers
- 升学指南 Education Guidebook
- 互联网广告 Internet Advertisement
- 其他 Others: _____